
Jeg begyndte at dampe i år 2012 og jeg dampede indtil 2013, i det år der røg jeg på e-smøg, og i det 

stoppede jeg med at ryge, min personlig mening om e-smøg er at det er rigtig godt til at hjælpe folk 

til at stop med at ryge eller ihvertfald skære ned på de rigtig smøger.  
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